[image: image1.jpg]_—
BLUE HORIZON

HOTEL QINGDAO

EBLAEE





青岛蓝海大饭店（崂山店）简介

Blue Horizon Hotel Qingdao (Laoshan)

青岛蓝海大饭店(崂山店)座落于蓬勃发展、充满商机的青岛市崂山区，邻近崂山区政府，南依石老人旅游度假区，交通便利。饭店拥有各类客房，房间宽敞明亮，房间面积大。全新的人性化客房设计理念，使宾客时时处处感受到便捷舒适。现代家居设施，尽显豪华与时尚。饭店有风格迥异的各式餐厅，钟鼎楼餐厅、渔歌舫餐厅，还有以中西餐为主，搭配有东方各国风味的爱琴海西餐厅，能满足不同客人的口味。饭店拥有多功能厅及不同形式的中小型会议室，完备的会议室设施，周到的会议服务，将使宾客的各类商务和宴会活动尽善尽美。 

Blue Horizon Hotel Qingdao (Laoshan) is located in the prosperous and accessible district of Laoshan, between the district government offices and the Shi Lao Ren Resorts. The hotel provides modern and fashion designed guest rooms with facilities of convenience and comfort. Different palates will be satisfied either in the Chinese styled restaurants of Zhongding Lou and Yuge Fang, or by the cross-flavored buffet in Marina Gold Cafe. There are several conference rooms and multi-function halls with dedicate service for business or catering purposes.
　　

酒店开业时间2007年9月19日，楼高8层，客房总数164间（套）。

The hotel started since 19 September 2007, with 8 levels, more than 164 rooms in total.
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饭店周边交通

Accessibility

酒店南依石老人旅游度假区，可步行到达青岛啤酒城和青岛国际会展中心，旅游观光十分便利，另外酒店两旁有两个大型的购物广场（乐天马特和丽达购物中心），购物也十分便利。

- 距离市政府、五四广场15公里，乘坐出租车约30分钟；
- 至青岛啤酒城，步行约10分钟；
- 距离青岛火车站20公里，乘坐出租车约30-40分钟；

-距离青岛流亭机场仅需40分钟车程，距离济青高速30分钟，距离青银高速10分钟车程。

-距离崂山风景区20公里，驾车需要35分钟车程。

Short distance by walk to the Shi Lao Ren Resorts, the Qingdao Beer City, the International Convention Centre, and 2 shopping malls (Lotte Mart and Leader Plaza).

- 15 km to the City Hall and May 4th Square in 30 min by taxi.

- 10 min by walk to Qingdao Beer City.

- 20 km to the Rail Station in 40 min by taxi.

- 40 min to the Airport by car, 10 min to Qingdao-Yinchuan Express Way.

- 20 km to Laoshan Scenic Area in 35 min by car.

青岛蓝海大饭店报价

BHG Hotel Quotation

日期：2014年4月17-19日


Date: 17 to 19 April 2014









公司：

Company:
从：青岛蓝海大饭店  市场部 王鹏  18660216505

From: Jason WANG, Tel: 18660216505  Marketing Dept. of Blue Horizon Hotel Qingdao

Fax传真：（86）0532-88961879

住房安排：

Guest Rooms:
	房间类型

Room Type
	房间数量

Quantity
	入店日期

Check-in
	离店日期

Check-out
	门市价/天

Rack rate per night
	团队价/天

Group rate per night

	高级双床间

Superior Twin Room
	30
	4月17日

17 April
	4月19日

19 April
	RMB1560
	RMB470

	高级大床间

Superior King Room
	30
	4月17日

17 April
	4月19日

19 April
	RMB1680
	RMB490


以上房价己包含早餐/间/夜价值58元/人（最多两位）及15%的服务费。

房间加床150元不含早餐，180元含早餐。

Breakfast for two guests (RMB58 per guest) and service charge (15%) included.
Extra bed charge: RMB150 no breakfast, RMB180 with breakfast.
用餐安排：

Diner:
	日期

Date
	时间

Time
	活动名称

Purpose
	用餐地点

Site
	预计人数

Number Estimated
	保证人数

Number Ensured
	用餐标准

Rate
	摆台形式

Type

	4月18日

18 April
	晚

Diner time
	用餐

Catering
	燕喜堂

Yanxi Tang
	待定

N/A
	待定

N/A
	168元/位（包含青岛啤酒，不含红酒）RMB168 per guest, with beer included only
	中式自助

Chinese buffet


备注：用餐标准188元/位，可包含青岛啤酒和山东蓝海集团自助餐专用蓝钻红酒。

Note: Upgrade to RMB188 per guest, with beer and special labeled wine included.

LED Banner 电子横幅：
    RMB200  （请提供内容 text to be confirmed）
Indicator signs 指示牌：       RMB70


青岛蓝海大饭店（崂山店）预订单

BHG Hotel Qingdao (Laoshan) Reservation Order
Please make your reservation with the hotel directly 

请您与酒店直接联系订房

Please complete the form below and email it to Jason WANG before April 5, 2014.         

请于2014年4月5日前将此酒店房间预订信息表用电子邮件发给酒店联系人王鹏先生18660216505@163.com

 Name 姓名 (as in ID Card or Passport 与身份证或护照名一致): 


 Phone/mobile 电话:

 E-mail address电子邮件: 

 Type of rooms 房型: 

 1: RMB 490 net for Superior King Room, including two breakfasts   

   高级大床房 （一张大床）人民币净价 490元 ／每晚，包括两份早餐

 2: RMB 470 net for Superior Twin Room, including two breakfasts 

   双床房（两张单人床）人民币净价470元 ／每晚，包括两份早餐

 3：Extra bed charge: RMB150 no breakfast, RMB180 with breakfast.

   房间加床150元不含早餐，180元含早餐。
 I shall book room type 我将预订房型: 

 Check in date 入住:                               Check out date 离开: 

请将第一晚房费汇入酒店账号：

Please remit the room charges for first night as the deposit to the hotel account below:

Recipient收款方：青岛蓝海大饭店有限公司

Bank name开户银行 ：中国银行股份有限公司青岛高科技工业园支行

Bank account银行账号：227306192880

汇款回执单请署名入住人信息并传真至0532-88961879或邮件至18660216505@163.com
Please sign the guest information on the remittance receipt and fax or email to us:

Hotel Fax:0532-88961879




Email: 18660216505@163.com

For cancellation, Please email or fax your request two weeks before your arrival date stated on your reservation form. Cancellation made within two weeks before your arrival date, no refund shall be given. 

如您需要取消预订，请在入住日期两周之前书面通知（电子邮件或传真）酒店。酒店将全额退还首晚房费。如您在入住酒店前两周内取消订房的，首晚房费将不予退还。

Hotel Contact person: Jason                 Mobile:18660216505

Email: 18660216505@163.com

Hotel Address:  9-2,Miaoling Rd., Laoshan District, Qingdao,Shandong,China                                               

Hotel Tel:0532-88996666                               

Hotel Fax:0532-88961879
Hotel Website: http://www.bhghotels.com.cn
联系人: 王鹏                            手机: 18660216505

电子邮件：18660216505@163.com

酒店地址：青岛市崂山区苗岭路9-2号（国际会展中心西邻）

酒店电话：0532-88996666                酒店传真：0532-88961879

酒店网站：http://www.bhghotels.com.cn
重要！为了避免任何不必要的混淆，请在您的付款凭据上注明参会者姓名及ACAMIS ELL Conference 2014 字样。
